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Datum: 19. 5. 2022 
 

ZAPISNIK  
12. SEJE SVETA OSNOVNE ŠOLE GORNJA RADGONA, 
ki je bila v četrtek, 19. 5. 2022, ob 16.00 v zbornici 

 Osnovne šole Gornja Radgona 
 

 
Sklicateljica 12. seje Sveta Osnovne šole Gornja Radgona je predsednica sveta šole, Silva Vračko. 
 
PRISOTNI:  
• Martina Olaj, Silva Vračko, Andreja Hercog, Lea Lihtenvalner in Boris Gosak (predstavniki 

zaposlenih OŠ Gornja Radgona); 
• Robertto Bevk, Ksenja Kovač, Ervin Kapun (predstavniki staršev);  
• Vladimir Mauko (predstavnik Občine Gornja Radgona), Suzana Bračič Arcet (predstavnica 

Občine Gornja Radgona). 
 
 
ODSOTNI: 
 

• Tomaž Munda (predstavnik staršev) 
 
OSTALI PRISOTNI:  
 
• Dejan Kokol, ravnatelj šole 
• Predstavniki  Sveta staršev in učiteljskega zbora 

 
 
ZAPISNIK PIŠE: Martina Olaj  
 
 
Ad 1) Otvoritev seje, ugotovitev prisotnosti in sprejem dnevnega reda 
 
Predsednica sveta šole in predstavnik sveta staršev sta pozdravila prisotne. V nadaljevanju je 
predsednica predstavila dnevni red, ki so ga prisotni soglasno potrdili. 
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Dnevni red: 
 
1. Pozdrav, sprejem dnevnega reda in ugotovitev prisotnosti – Silva Vračko in Ervin Kapun 
 
2. Dogovor o poteku skupne seje na osnovi zaprosila Sveta šole OŠ Gornja Radgona  
     za mnenje o kandidatu za ravnatelja šole z dne 22. 4. 2022 
 
3. Predstavitev kandidata:  
- Kokol Dejan, rojen 24. 12. 1982, stanujoč Žetale 8c, 2287 Žetale 
 
 
Sklep št. 1: Člani sveta šole so soglasno potrdili in sprejeli predlagani dnevni red. 
 
(Priloga 1 - Vabilo na 12. sejo Sveta Osnovne šole Gornja Radgona v ponedeljek, 19. 5. 2022)  
(Priloga 2: Lista prisotnosti) 
 
 
Ad 2) Dogovor o poteku skupne seje na osnovi zaprosila Sveta šole OŠ Gornja Radgona  
          za mnenje o kandidatu za ravnatelja šole z dne 22. 4. 2022 
 
Predsednica Sveta šole je podala navodila in pravila glede prestavitve kandidata za ravnatelja šole,  
zapisana na vabilu.  
 
Sklep št. 2: Prisotni se strinjajo z navodili in pravili glede predstavitve kandidata za ravnatelja šole 
                    za mandatno obdobje 2022 – 2027. 
 
 
Ad 3) Predstavitev kandidata Dejana Kokola za ravnatelja šole.  
 
Dejan Kokol je podal kratko predstavitev o delu, viziji in ciljih za mandatno obdobje 2022 do 2027.  
 
 
 
 
 
 
Ad 4) Mnenja, vprašanja in pobude Sveta šole, Sveta staršev in učiteljskega zbora.  
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Po končani predstavitvi so prisotni podali vprašanja kandidatu za ravnatelja šole - sedanjemu 
ravnatelju šole.    
 
1.  
Predstavnico staršev je zanimalo, če se bo kaj spremenilo glede izrekanja vzgojnih opominov 
učencem zaradi vandalizma, neprimernega vedenja ipd. Ravnatelj je povedal, da so vzgojni 
opomini vezani na dogodke/prekrške v šolskem prostoru in da se na šoli ukrepa v skladu s Pravili 
šolskega reda. V obdobju zadnjih petih let je bilo izrečeno nekaj vzgojnih opominov, kot skrajni 
ukrep.  
 
2.  
Eden izmed učiteljev je povedal, da je na predstavitvi za prihodnje mandatno obdobje bilo 
izpostavljeno, da je eden izmed ključnih ciljev tudi dvig športno-gibalnih aktivnosti. Zanimalo ga je, 
kakšne rešitve ima kandidat v mislih.   
Ravnatelj je povedal, da se je v tem šolskem letu uvedel aktivni odmor. Dodatno pa se nadeja in si 
bo prizadeval, da bo možno pokriti dodatne ure športa iz sredstev nadstandardnega programa 
občine, kakor tudi na rešitve, ki so napovedane s strani države oz. pristojnega ministrstva.   
 
3. 
Direktor občinske uprave in član sveta zavoda se je zahvalil ravnatelju šole za dobro sodelovanje. 
Povedal je, da se strinja z vzpodbujanjem učencev v športne aktivnosti ter odkrivanjem talentov na 
različnih področjih in usmerjanjem le-teh.  
 
4.  
Predstavnico staršev je zanimalo, kako bo kandidat okrepil pozitivno klimo v razredu in med 
sodelavci.  
Ravnatelj je pojasnil, da se na to temo že pripravljene številne delavnice za učence, ki jih izvajajo 
sodelavke iz svetovalne službe in iz 6. strokovnega aktiva izvajalk dodatne strokovne pomoči. Prav 
tako je povedal, da bodo tudi v prihodnosti organizirali številna predavanja in usposabljanja za 
starše in za zaposlene, ter formalna in neformalna druženja.   
 
5.  
Predstavnica sveta staršev je povedala, da se starši in otroci že več let pritožujejo glede 
strokovnosti kadra zaposlenega na šoli. Povedala je, da kljub konkretnim argumentom se nič ne 
spremeni.  
Ravnatelj je povedal, da strokovnost zaposlenih ugotavlja skozi njihovo delo  in da v primeru 
napake tudi ustrezno ukrepa.  
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6.  
Predstavnico staršev je zanimalo, zakaj ravnatelj na prošnjo staršev in obljubo, da bo pri  
naslednjem pisnem ocenjevanju znanja prišel v razred in preveril prisotnost učitelja, ki 15 minut 
zamuja v razred in učenci test pišejo 30 minut namesto 45 minut.   
Ravnatelj je odgovoril, da gre za nedopustno ravnanje in da je z dotičnim učiteljem, v zvezi s tem 
opravil tudi razgovor. 
 
7. Učiteljico iz podružnične šole je zanimalo ali ima ravnatelj konkretne rešitve glede reševanja 
prostorske stiske na Podružnični šoli dr. Janka Šlebingerja.  
Ravnatelj je povedal, da konkretnih rešitev še nima, verjame pa, da je ohranitev podružnične šole v 
interesu vseh in da se bodo tudi na strani ustanoviteljice in občin sofinancerk našle rešitve v 
dobrobit učencev PŠ. 
  
 
Seja sveta šole je bila zaključena ob 16.55. 
 

 
Zapisnik napisala:      Predsednica sveta šole: 
Martina Olaj       Silva Vračko 
        
 


